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Komisia mládeže aj v sezóne 2022/2023 pracovala v nezmenenom zložení:  
Erik Hajduk – predseda, Janka Mihaľovová, Oľga Barbušová. 
 
Sezóna 2022/2023 sa začala zverejnením návrhu zmien v Rozpise súťaží mládeže 
Ten prešiel bez pripomienok klubov, schválením vo VV VsSTZ. V režime VSPM 
nevznikli podstatné systémové zmeny, ten sa len mierne upravil horný pavúk, po 
vzore SPM, útecha bola zachovaná v nezmenenom zložení. 
Zmena nastala v MVS družstiev kde v kategóriách od najmladšieho po staršie žiactvo 
sa hralo systémom „DAVIS CUP“ v dvojčlenných družstvách, tak ako na MSR. 
U dorastencov sme zatiaľ zachovali trojčlenné družstvá. 
 
Okrem kategórie družstiev dorasteniek, kde žiaľ tento rok podľa výsledkov VSPM 
kvalifikovali iba dve družstvá, sa uskutočnili všetky MVS jednotlivcov aj družstiev. 
Zaznamenali sme pretrvávajúci pokles v súťažiach dorasteniek, ktorý trvá už viac 
sezón. Svedčí o tom aj podpriemerný počet hráčok na VSPM tejto kategórie a 14 
hráčok na MVS, z ktorých 9 boli ešte staršie žiačky. 
V ostatných kategóriách sa počty účastníkov stabilizovali. Zvýšil sa počet účastníkov 
na VSPM najmladšieho žiactva, kde boli vyrovnané počty chlapcov aj dievčat. 
Veľmi ma nepríjemne prekvapilo množstvo odhlášok z MVS jednotlivcov, hlavne 
u starších žiakov, kde sme aj pri počte viac ako 25 náhradníkov, nedokázali naplniť 
kvótu 32 chlapcov a tým znehodnotili kvalitu MVS. 
Pozitívne musím hodnotiť usporiadateľov VSPM a MVS mládeže, kde bolo 
v prevažnej väčšine všetko riadne a bez problémovo zabezpečené za čo sa chcem 
klubom poďakovať aj napriek týmto ťažkým ekonomickým časom. Objavili sa noví 
usporiadatelia ako SŠTK Junior Čaňa, po dlhšom čase 1.PPC Fortuna Kežmarok, po 
jednej VSPM usporiadali aj kluby ŠKST Spišský Štvrtok a aj novovzniknutý STO 
mladý pingpongista Slovenská Ves. Zúčastnil som sa 9 zo 16 VSPM ako hlavný 
rozhodca, absolvoval som všetky MVS jednotlivcov a 4 MVS družstiev. Preto chcem 
vyzvať všetky kluby, ktoré majú záujem usporiadať tieto turnaje, aby si dali vyškoliť 
hlavných rozhodcov a tí mali aktívny záujem tieto turnaje viesť. Upozorňujeme, že 
v nasledujúcej sezóne nebudú mať právo usporiadať turnaj VSPM kluby, ktoré 
neposielajú svoje deti na VSPM. 
 
Aktívne pracujeme na Rozpise súťaží mládeže pre sezónu 2023/2024, ktorý chcem 
čoskoro predložiť, aby ho kluby mohli pripomienkovať návrh a aktívne sa zúčastniť 
a podieľať na tvorbe systému súťaží mládeže. Preto vyzývam na aktívnu spoluprácu  
a návrhy na prípadné zmeny a doplnenia už v tomto období prípravy. Určite budú 
v KM prejednané. 
 
Predseda KM SSTZ Roman Grigel navrhol a predložil najprv nám všetkým členom, 
ktorí sme mu to spripomienkovali a následne VV SSTZ na svojom minulotýždňovom 
zasadnutí schválil, novú súťaž Extraligu mladšieho žiactva zmiešaných družstiev. 
V najbližších dňoch oslovím družstvá, ktoré by mali záujem štartovať v tejto novej 
súťaži. Mám vytypované 4 kluby, ktoré oslovím podľa kvality družstiev. Dve družstvá 



z regiónu majú istotu a je možné aj viac družstiev môže v tejto súťaži štartovať, 
nakoľko 4 družstvá budú doplnené na základe rebríčka mladšieho žiactva k 1.8.2023. 
Je potrebné si prečítať na stránke SSTZ ako bude táto súťaž fungovať. Pripomínam, 
že kluby si môžu na výnimočné hosťovanie dať na súpisku dvoch chlapcov a dve 
dievčatá z iných klubov. Nastúpiť môže vždy jeden a jedna z nich. V tejto kategórii sa 
neuskutočnia MSR ani MVS družstiev. 
 
Uskutočnilo sa 5 mládežníckych kempov pod vedením Antona Kutiša a Lucie 
Čolovičkovej, úvodný za účasti 32 detí vo Valalíkoch ďalšie 4 v Košiciach za účasti 
10-12 detí, ktoré prešli výberom garantov projektu. Projekt bol úspešný v našom 
regióne, ale zatiaľ boli kempy prerušené z dôvodu finančného.  
 
 
V Prešove, 25.5.2023 
 
     
         Erik Hajduk  
          predseda KM VsSTZ 


